
Verslag vergadering Raad van Bestuur sportraad Aartselaar op 12/9/2019 

 

Aanwezig: Maria De Ridder, Maria Verbeeck, Frank Baart, Harry Gijbels, Luc De Rechter, 

Gunther Crauwels, Vincent Piette, Anita Braeckmans 

Verontschuldigd: 

Afwezig: Latoya Nauwelaers 

 

1) Reglement betreffende de toekenning van een onderscheiding voor sportprestaties  
Het huidige reglement werd reeds tweemaal toegepast, maar was zeker nog voor verbetering 

& verduidelijking vatbaar en diende daarom onder de loep genomen te worden. Een 

brainstorming van de sportdienst en de RvB sportraad heeft tot het volgende resultaat geleid: 

 Afschaffing van artikel 5. Dit betekent geen beoordelingsjury en puntensysteem meer. 

Redenen: weinig respons, arbeidsintensieve opvolging van poll, beschikbare software 

voor poll niet optimaal, percentages konden op twee manieren geïnterpreteerd worden, 

een ex-genomineerde sportbeoefenaar die opnieuw kandidaat was kon bijvoorbeeld 

mee beoordelen voor zichzelf aan een hogere puntenscore. 

 Alle kandidaten die aan de voorwaarden volgens artikel 2 voldoen, worden gevierd. 

Geen winnaars binnen een categorie. Dus de vermelding ‘beste’ kan bij elke categorie 

weg gelaten worden. 

Dit voorstel dient nog besproken te worden met schepen Bart Lambrecht. Hopelijk kunnen 

deze nieuwe aanpassingen nog voor het einde van dit jaar goedgekeurd worden door het 

college. 

 

Verdere bedenkingen/ideeën ter aanvulling van het programma en het aantrekkelijker maken 

voor alle clubs: 

 geen maaltijd, wel hapje/snackje (bv. Limburgse vlaaien); 

 clubs die X-aantal jaar bestaan of die meer dan X-aantal leden hebben of … in de 

kijker plaatsen; 

 benaming wijzigen? bv. Feest van de sport; 

Ideeën blijven welkom, vandaar herhaling van agendapunt op de volgende vergaderingen. 

 De voorzitter zal op haar ronde langs de clubs navraag doen waarom zij niet naar het 

sportgala komen. 

 

De sportraad gaf op 9/5/2019 zijn positief advies aan het college om uitzonderlijke 

sportprestaties op een tussentijdse wijze te huldigen. RvB vraagt om steeds op de hoogte te 

worden gebracht van elke aanvraag die binnen komt bij het college. 

 

 

2) Goedkeuring verslag vergadering RvB 27/6/2019 + takenlijst 
Verslag: goedgekeurd mits een aantal aanpassingen. 

 

Takenlijst: 

Datum Actiepunten Wie? Einddatum 

13/4/2017 Op te volgen: idee één 

gevechtssportzaal 

RvB  

11/4/2019 Datum gala van de vrijwilliger? Anita Nog niet bepaald. 

11/4/2019 

 

27/6/2019 

Uitnodiging bijscholing ‘Sport met 

grenzen’ versturen naar clubs. 

Dynamo Project opbellen. 

Anita ok 

11/4/2019 Consequenties voor clubs zonder 

engagementsverklaring? 

Maria  

11/4/2019 Alle betrokken reglementen 

verzamelen. 

RvB  

27/6/2019 Werkgroep infrastructuur 19/9/2019. Maria V. op 5/9 i.p.v. 19/9 

27/6/2019 Reglement sportprestaties op dagorde 

van september plaatsen. 

Anita ok 



27/6/2019 Vincent Piette uitnodigen voor 

vergadering van september. 

Anita ok 

27/6/2019 Maar één reservatiedocument op 

sportcentrum gewenst. 

Anita > 

sportdienst 

 

 

3) Ingekomen stukken 

Via mail ontvangen: 

 Uitnodiging 11-juli viering > naar alle clubs verstuurd op 8/7/2019 

 Uitnodiging 11-juli viering aangepaste versie > naar alle clubs verstuurd op 8/7/2019 

 

Post:  

 geen 

 

 

4) Financiën 

 Overlopen van de rekening.  

 Saldo 6/9/2019:  355,86 euro. 

 Volmacht gemeentelijke toelage 2019 getekend op 24/7/2019 en terug bezorgd aan 

dienst financiën (1250 euro). 

 Reeds 3 betalingen ontvangen voor bijscholing 10/10/2019. 

 

 

5) Maand van de sportclub 2019 

Deelname van 9 clubs. 

AGS en ARBC hebben het promotiemateriaal nog niet opgehaald! 

 

 

6) Scholenveldloop 25 september 2019 

 Medewerkster Suzy Verhulst zal aanwezig zijn voor de catering. 

 AVKA heeft problemen met het vinden van voorlopers/achterlopers! Nog maar één. 

Misschien best eens informeren bij de turnleerkrachten van de scholen? 

 Hotdogs werden in het verleden aangekocht bij de Horeca Ijscentrale BVBA. Is 

momenteel gesloten, waarschijnlijk failliet. Anders Macro of Colruyt. 

 Appelsap en/of appelsiensap voorzien? Bespreken met Els Verbruggen. 

 

 

7) Kennisgeving subsidies sportclubs 2019 

Overzicht wordt uitgedeeld. 

 

 

8) Bijscholing “Sport met grenzen” 10/10/2019 

Voor het ogenblik nog maar 5 deelnemers ingeschreven! 

Inschrijving via Dynamo Project wordt niet door iedereen als gebruiksvriendelijk ervaren. 

Anita stuurt een rappel naar de sportclubs, alsook naar de clubvoorzitters. 

 

 

9) Sportinfrastructuur 
Stand van zaken nieuw zwembad:  

 er is nog geen akkoord voor de exploitatie (blijft dit door Aartselaar gebeuren of wordt 

dit een neutrale/externe partij?). 

 bijkomende aanleg = kost voor Aartselaar > nog interne geschillen 

 bestaande speeltuin wordt afgebroken, mogelijks na herfstvakantie 

 Pascal Declerck heeft een plan gemaakt met voorstellen voor de inplanting van de 

andere lokalen zoals de burelen, het jeugdlokaal, de dojo e.a. 

 Opmaak BBC (beleidsplan) laat op zich wachten. 

 Pascal Declerck streeft ernaar om een kwalitatieve sportinfrastructuur te behouden! 



 

 

 

 

 

10) 100 jaar Olympische Spelen Antwerpen 

De Aartselaarse kalligrafievereniging werkt momenteel aan een jaarkalender rond het thema 

100 jaar olympische spelen van Antwerpen. Lies Lemmens (werkzaam bij de cultuurdienst en 

bibliotheek) had hen dat thema voorgesteld en wil graag mee reclame maken voor hun project 

dat lokale cultuur, erfgoed en sport verbindt. De kalender bestaat uit 12 kalligrafische 

geschreven teksten met bijhorende foto’s uit het Sportimonium van de Olympische spelen in 

Antwerpen in 1920. 

Moest er interesse zijn om kalenders te kopen: marcel.stevens01@telenet.be. De prijs is 

afhankelijk van de oplage, maar zal tussen de 7 en 10 euro liggen. 

Kan de sportraad zijn schouders hieronder plaatsen om dit meer in de kijker te plaatsen? Ja. 

Men zoekt nog een ruimte van 100m2 voor het plaatsen van panelen voor een tentoonstelling. 

Voorlopig is Pascal Declerck terughoudend om dit te laten doorgaan op het sportcentrum 

vanwege de controle hierop. Wil de sportraad dit project steunen met een tussenkomst van 

150,00 euro? Akkoord. 

 

 

11) Nieuws vanuit sportverenigingen 

 AVKA:  

o start vanaf januari ook met een G-werking op dinsdag en donderdag van 17u45 

tot 18u45. Luc (SVAV) is verrast … zij hebben een accommodatiereservatie 

op hetzelfde moment! 

o 20/7 meeting AVKA: 119 deelnemers = minder dan normaal (warm). 

o zaterdag 28/9 AAS-meeting. 

o Voorzitter Ludo Brion heeft gisteren een hartinfarct gehad. Is direct geopereerd 

en herstellende. We wensen hem vlug beterschap! 

o Atletiekatlete Paulien Couckuyt is Europees kampioen op de 400m horden 

geworden bij de beloften (=U23) in Zweden. 

o Paulien Couckuyt in actie op het WK atletiek in Doha! 

o Atletiekatleet Matthias Quintelier heeft bij het kogelstoten 17,58 meter 

geworpen bij de beloften op de Memorial te Brussel. Hij is ook Belgisch 

kampioen. Zijn doel is 17,83 meter. 

 Jogging door Aartselaar 27/8: 136 deelnemers waarvan 7 kinderen. Weer was snik 

heet! 

 

 

12) Varia 

 De gemeentelijke infogids ‘Wegwijs in Aartselaar 2019-2020’ vertoont fouten in de 

rubriek ‘vrije tijd’ > sportverenigingen. 

 De engagementsverklaring van Juno Kata is toegekomen. 

 SVAV wacht nog steeds op de aanpassing van de verlichting en de heraanleg van 

voetbalterrein C. 

 

 

Datum Actiepunten Wie? Einddatum 

13/4/2017 Op te volgen: idee één 

gevechtssportzaal 

RvB  

11/4/2019 Datum gala van de vrijwilliger? Anita Nog niet 

bepaald. 

11/4/2019 Consequenties voor clubs zonder 

engagementsverklaring? 

Maria  

11/4/2019 Alle betrokken reglementen 

verzamelen. 

RvB  

mailto:marcel.stevens01@telenet.be


27/6/2019 Werkgroep infrastructuur 19/9/2019. Maria V. op 5/9 i.p.v. 19/9 

27/6/2019 Maar één reservatiedocument op 

sportcentrum gewenst. 

Anita > 

sportdienst 

 

12/9/2019 Advies toekenning onderscheiding 

sportprestaties bespreken met Bart 

Lambrecht. 

Anita > 

sportdienst > 

Bart 

 

12/9/2019 Ideeën invulling sportgala op 

volgende vergaderingen agenderen. 

Anita  

12/9/2019 Rappel bijscholing ‘Sport met 

grenzen’ versturen naar clubs. Ook 

naar clubvoorzitters. 

Anita asap 

12/9/2019 Tussenkomst 150 euro voor project 

Olymp. Spelen voorzien. 

Harry  

 

 

Volgende RvB op 14 november om 20u45 in vergaderzaal ‘t Sportzicht. 

 

Voor het verslag 

Anita Braeckmans 


